

Date: 5 May 2026	التاريخ: ٥ مايو ٢٠٢٦
Resolutions of the ordinary annual general meeting for the financial year ended on the 31 st of December 2025 held on the 4 th of May 2026	قرارات الجمعية العامة العادية السنوية للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ المنعقدة في ٤ مايو ٢٠٢٦
1. Approving the Board of Directors' report on the company's activities and financial position for the financial year ending 31 st December 2025	١. الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥
2. Approving the report of Corporate Governance of the company for the financial year ending 31 st December 2025.	٢. الموافقة على تقرير تنظيم وإدارة الشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥
3. Approving the auditor's report on the company's audited financial statements for the financial year ending on 31 st December 2025.	٣. الموافقة على تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥
4. Approving the sitting fees for the Board of Directors' meetings and Board subcommittees received by directors during the past financial year 2025 and determining the sitting fees for the financial year ending 31 st December 2026.	٤. الموافقة على بدل حضور اجتماعات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء المجلس خلال السنة المالية المنصرمة ٢٠٢٥ وتحديد مقدار بدل الحضور للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦
5. Approving the proposal to allocate an amount of OMR 10,000 for the company's corporate social responsibility for the year ending on 31 st December 2026.	٥. الموافقة على مقترح تخصيص مبلغ عشرة آلاف ريال عماني لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦
6. Appointing MGI Vision as independent board appraiser for the year ending on the 31 st of December 2026	٦. تعيين مكتب الاستشاري إم جي آي فيجين كجهة مستقلة للقيام بقياس أداء مجلس الإدارة للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦
7. Informing the AGM about the transactions carried out by the company with related parties during the year ending 31 st December 2025.	٧. إحاطة الجمعية بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥
8. Informing the AGM about the updates of the approved transformation plan.	٨. إحاطة الجمعية بمستجدات خطة التحول المعتمدة
9. Convening a general meeting to elect candidates for the two vacant seats in the board of directors, the date of which will be determined as stipulated by the law.	٩. عقد جمعية عامة عادية لانتخاب المرشحين لعضوية المقعدين الشاغرين في مجلس الإدارة سيتم تحديد موعدها وفقاً لأحكام القانون
10. Approve the appointment of BDO as the company's auditor for the financial year ending 31 st December 2026 and approve their fees.	١٠. الموافقة على تعيين بي دي أو مراقباً لحسابات الشركة للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦ وتحديد اتعابه